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В статье рассматриваются вопросы ответственности за склонение двух или более лиц 
к потреблению наркотических средств, психотропных веществ или их аналогов по п.  «в» ч.  2 
ст. 230 УК РФ. Отмечается важность для правильной квалификации по п. «в» ч. 2 ст. 230 УК РФ 
установления умысла при склонении потерпевших к потреблению наркотиков. Анализируются 
отраженные в научных исследованиях позиции по вопросу квалификации склонения двух и более 
лиц к потреблению наркотиков.
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The article reviews the issues of liability for inducement of two or more persons to use of narcotic drugs, 
psychotropic substances or their analogues under Clause ‘с’ Part 2 Article 230 of the Criminal Code of the 
Russian Federation. The author emphasizes the importance of establishment of intention in inducing of 
victims to consumption of narcotic drugs for correct qualification under Clause ‘с’ Part 2 Article 230 of the 
Criminal Code of the Russian Federation. The publication analyzes the opinions given in scientific research 
on the issue of inducement of two or more persons to narcotic drugs use.
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